
Title (en)
Supporting device for rolls.

Title (de)
Vorrichtung zur Aufnahme von Bobinen.

Title (fr)
Dispositif de support de bobines.

Publication
EP 0142794 A2 19850529 (DE)

Application
EP 84113543 A 19841109

Priority
DE 3342080 A 19831122

Abstract (en)
[origin: US4615494A] For the rotatable mounting of reels (15), especially in conjunction with packaging machines, there is a reel-receiving device, in
which the reel (15) supported on a hub (11) is pressed against the reel (15) or against its (cardboard) core (16) by clamping claws (20) designed and
actuated in a special way. The clamping claws (20) are preferably designed so that they partially press into the material of the core (16) and secure
the latter positively against rotation.

Abstract (de)
Für die drehbare Lagerung von Bobinen (15), insbesondere in Verbindung mit Verpackungsmaschinen, ist eine Bobinen-Aufnahme vorgesehen, bei
der die auf einer Nabe (11) lagernde Bobine (15) durch in besonderer Weise ausgebildete und betätigte Spannklauen (20) an die Bobine (15) bzw.
an deren (Papp-)Kern (16) gedrückt wird. Die Spannklauen (20) sind dabei vorzugsweise so ausgebildet, daß sie sich teilweise in das Material des
Kerns (16) drücken und diesen formschlüssig gegen Drehungen sichern.
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